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                        ❞ كتاب Computer Aided Process and Product Engineering : section 1 ❝  ⏤ Luis Puigjaner


Computer aided process engineering (CAPE) tools have been very successfully used in process design and product engineering for a long time. In particular, simulation and modelling tools have enabled engineers to analyse and understand the behaviour of selected processes prior to building actual plants.

تم استخدام أدوات هندسة العمليات بمساعدة الكمبيوتر (CAPE) بنجاح كبير في تصميم العمليات وهندسة المنتجات لفترة طويلة. على وجه الخصوص ، مكنت أدوات المحاكاة والنمذجة المهندسين من تحليل وفهم سلوك العمليات المختارة قبل بناء المصانع الفعلية.



Computer-aided engineering (CAE) is the use of computer software to simulate performance in order to improve product designs or assist in the resolution of engineering problems for a wide range of industries. This includes simulation, validation and optimization of products, processes, and manufacturing tools.

الهندسة بمساعدة الكمبيوتر (CAE) هي استخدام برامج الكمبيوتر لمحاكاة الأداء من أجل تحسين تصميمات المنتجات أو المساعدة في حل المشاكل الهندسية لمجموعة واسعة من الصناعات. وهذا يشمل محاكاة المنتجات والعمليات وأدوات التصنيع والتحقق منها وتحسينها.



CAE tools are very widely used in the automotive industry. In fact, their use has enabled the automakers to reduce product development cost and time while improving the safety, comfort, and durability of the vehicles they produce. The predictive capability of CAE tools has progressed to the point where much of the design verification is now done using computer simulations (diagnosis) rather than physical prototype testing. CAE dependability is based upon all proper assumptions as inputs and must identify critical inputs (BJ). Even though there have been many advances in CAE, and it is widely used in the engineering field, physical testing is still a must. It is used for verification and model updating, to accurately define loads and boundary conditions and for final prototype sign-off.

تستخدم أدوات CAE على نطاق واسع في صناعة السيارات. في الواقع ، مكن استخدامها صانعي السيارات من تقليل تكلفة تطوير المنتج ووقته مع تحسين السلامة والراحة والمتانة للمركبات التي ينتجونها. تقدمت القدرة التنبؤية لأدوات CAE إلى النقطة التي يتم فيها الآن الكثير من التحقق من التصميم باستخدام محاكاة الكمبيوتر (التشخيص) بدلاً من اختبار النموذج البدني. تعتمد اعتمادية CAE على جميع الافتراضات المناسبة كمدخلات ويجب أن تحدد المدخلات الحرجة (BJ). على الرغم من وجود العديد من التطورات في CAE ، واستخدامها على نطاق واسع في مجال الهندسة ، لا يزال الاختبار المادي أمرًا ضروريًا. يتم استخدامه للتحقق والتحديث للنموذج ، لتحديد الأحمال وشروط الحدود بدقة وللتوقيع النهائي للنموذج الأولي.



Even though CAE has built a strong reputation as a verification, troubleshooting and analysis tool, there is still a perception that sufficiently accurate results come rather late in the design cycle to really drive the design. This can be expected to become a problem as modern products become ever more complex. They include smart systems, which leads to an increased need for multi-physics analysis including controls, and contain new lightweight materials, to which engineers are often less familiar. CAE software companies and manufacturers are constantly looking for tools and process improvements to change this situation.

على الرغم من أن CAE اكتسبت سمعة قوية كأداة للتحقق واستكشاف الأخطاء وإصلاحها وأداة تحليل ، لا يزال هناك تصور بأن النتائج الدقيقة بما فيه الكفاية تأتي متأخرة إلى حد ما في دورة التصميم لدفع التصميم حقًا. يمكن توقع أن يصبح هذا مشكلة عندما تصبح المنتجات الحديثة أكثر تعقيدًا. وهي تشمل أنظمة ذكية ، مما يؤدي إلى زيادة الحاجة إلى التحليل متعدد الفيزياء بما في ذلك الضوابط ، وتحتوي على مواد جديدة خفيفة الوزن ، والتي غالبًا ما يكون المهندسون أقل دراية بها. تبحث شركات ومصنعي برامج CAE باستمرار عن أدوات وتحسينات في العمليات لتغيير هذا الوضع.
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Computer aided process engineering (CAPE) tools have been very successfully used in process design and product engineering for a long time. In particular, simulation and modelling tools have enabled engineers to analyse and understand the behaviour of selected processes prior to building actual plants.

تم استخدام أدوات هندسة العمليات بمساعدة الكمبيوتر (CAPE) بنجاح كبير في تصميم العمليات وهندسة المنتجات لفترة طويلة. على وجه الخصوص ، مكنت أدوات المحاكاة والنمذجة المهندسين من تحليل وفهم سلوك العمليات المختارة قبل بناء المصانع الفعلية.



Computer-aided engineering (CAE) is the use of computer software to simulate performance in order to improve product designs or assist in the resolution of engineering problems for a wide range of industries. This includes simulation, validation and optimization of products, processes, and manufacturing tools.

الهندسة بمساعدة الكمبيوتر (CAE) هي استخدام برامج الكمبيوتر لمحاكاة الأداء من أجل تحسين تصميمات المنتجات أو المساعدة في حل المشاكل الهندسية لمجموعة واسعة من الصناعات. وهذا يشمل محاكاة المنتجات والعمليات وأدوات التصنيع والتحقق منها وتحسينها.



CAE tools are very widely used in the automotive industry. In fact, their use has enabled the automakers to reduce product development cost and time while improving the safety, comfort, and durability of the vehicles they produce. The predictive capability of CAE tools has progressed to the point where much of the design verification is now done using computer simulations (diagnosis) rather than physical prototype testing. CAE dependability is based upon all proper assumptions as inputs and must identify critical inputs (BJ). Even though there have been many advances in CAE, and it is widely used in the engineering field, physical testing is still a must. It is used for verification and model updating, to accurately define loads and boundary conditions and for final prototype sign-off.

تستخدم أدوات CAE على نطاق واسع في صناعة السيارات. في الواقع ، مكن استخدامها صانعي السيارات من تقليل تكلفة تطوير المنتج ووقته مع تحسين السلامة والراحة والمتانة للمركبات التي ينتجونها. تقدمت القدرة التنبؤية لأدوات CAE إلى النقطة التي يتم فيها الآن الكثير من التحقق من التصميم باستخدام محاكاة الكمبيوتر (التشخيص) بدلاً من اختبار النموذج البدني. تعتمد اعتمادية CAE على جميع الافتراضات المناسبة كمدخلات ويجب أن تحدد المدخلات الحرجة (BJ). على الرغم من وجود العديد من التطورات في CAE ، واستخدامها على نطاق واسع في مجال الهندسة ، لا يزال الاختبار المادي أمرًا ضروريًا. يتم استخدامه للتحقق والتحديث للنموذج ، لتحديد الأحمال وشروط الحدود بدقة وللتوقيع النهائي للنموذج الأولي.



Even though CAE has built a strong reputation as a verification, troubleshooting and analysis tool, there is still a perception that sufficiently accurate results come rather late in the design cycle to really drive the design. This can be expected to become a problem as modern products become ever more complex. They include smart systems, which leads to an increased need for multi-physics analysis including controls, and contain new lightweight materials, to which engineers are often less familiar. CAE software companies and manufacturers are constantly looking for tools and process improvements to change this situation.

على الرغم من أن CAE اكتسبت سمعة قوية كأداة للتحقق واستكشاف الأخطاء وإصلاحها وأداة تحليل ، لا يزال هناك تصور بأن النتائج الدقيقة بما فيه الكفاية تأتي متأخرة إلى حد ما في دورة التصميم لدفع التصميم حقًا. يمكن توقع أن يصبح هذا مشكلة عندما تصبح المنتجات الحديثة أكثر تعقيدًا. وهي تشمل أنظمة ذكية ، مما يؤدي إلى زيادة الحاجة إلى التحليل متعدد الفيزياء بما في ذلك الضوابط ، وتحتوي على مواد جديدة خفيفة الوزن ، والتي غالبًا ما يكون المهندسون أقل دراية بها. تبحث شركات ومصنعي برامج CAE باستمرار عن أدوات وتحسينات في العمليات لتغيير هذا الوضع.   .      المزيد..
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Computer aided process engineering (CAPE) tools have been very successfully used in process design and product engineering for a long time. In particular, simulation and modelling tools have enabled engineers to analyse and understand the behaviour of selected processes prior to building actual plants.

تم استخدام أدوات هندسة العمليات بمساعدة الكمبيوتر (CAPE) بنجاح كبير في تصميم العمليات وهندسة المنتجات لفترة طويلة. على وجه الخصوص ، مكنت أدوات المحاكاة والنمذجة المهندسين من تحليل وفهم سلوك العمليات المختارة قبل بناء المصانع الفعلية.


Computer-aided engineering (CAE) is the use of computer software to simulate performance in order to improve product designs or assist in the resolution of engineering problems for a wide range of industries. This includes simulation, validation and optimization of products, processes, and manufacturing tools.

الهندسة بمساعدة الكمبيوتر (CAE) هي استخدام برامج الكمبيوتر لمحاكاة الأداء من أجل تحسين تصميمات المنتجات أو المساعدة في حل المشاكل الهندسية لمجموعة واسعة من الصناعات. وهذا يشمل محاكاة المنتجات والعمليات وأدوات التصنيع والتحقق منها وتحسينها.


CAE tools are very widely used in the automotive industry. In fact, their use has enabled the automakers to reduce product development cost and time while improving the safety, comfort, and durability of the vehicles they produce. The predictive capability of CAE tools has progressed to the point where much of the design verification is now done using computer simulations (diagnosis) rather than physical prototype testing. CAE dependability is based upon all proper assumptions as inputs and must identify critical inputs (BJ). Even though there have been many advances in CAE, and it is widely used in the engineering field, physical testing is still a must. It is used for verification and model updating, to accurately define loads and boundary conditions and for final prototype sign-off.

تستخدم أدوات CAE على نطاق واسع في صناعة السيارات. في الواقع ، مكن استخدامها صانعي السيارات من تقليل تكلفة تطوير المنتج ووقته مع تحسين السلامة والراحة والمتانة للمركبات التي ينتجونها. تقدمت القدرة التنبؤية لأدوات CAE إلى النقطة التي يتم فيها الآن الكثير من التحقق من التصميم باستخدام محاكاة الكمبيوتر (التشخيص) بدلاً من اختبار النموذج البدني. تعتمد اعتمادية CAE على جميع الافتراضات المناسبة كمدخلات ويجب أن تحدد المدخلات الحرجة (BJ). على الرغم من وجود العديد من التطورات في CAE ، واستخدامها على نطاق واسع في مجال الهندسة ، لا يزال الاختبار المادي أمرًا ضروريًا. يتم استخدامه للتحقق والتحديث للنموذج ، لتحديد الأحمال وشروط الحدود بدقة وللتوقيع النهائي للنموذج الأولي.


Even though CAE has built a strong reputation as a verification, troubleshooting and analysis tool, there is still a perception that sufficiently accurate results come rather late in the design cycle to really drive the design. This can be expected to become a problem as modern products become ever more complex. They include smart systems, which leads to an increased need for multi-physics analysis including controls, and contain new lightweight materials, to which engineers are often less familiar. CAE software companies and manufacturers are constantly looking for tools and process improvements to change this situation.

على الرغم من أن CAE اكتسبت سمعة قوية كأداة للتحقق واستكشاف الأخطاء وإصلاحها وأداة تحليل ، لا يزال هناك تصور بأن النتائج الدقيقة بما فيه الكفاية تأتي متأخرة إلى حد ما في دورة التصميم لدفع التصميم حقًا. يمكن توقع أن يصبح هذا مشكلة عندما تصبح المنتجات الحديثة أكثر تعقيدًا. وهي تشمل أنظمة ذكية ، مما يؤدي إلى زيادة الحاجة إلى التحليل متعدد الفيزياء بما في ذلك الضوابط ، وتحتوي على مواد جديدة خفيفة الوزن ، والتي غالبًا ما يكون المهندسون أقل دراية بها. تبحث شركات ومصنعي برامج CAE باستمرار عن أدوات وتحسينات في العمليات لتغيير هذا الوضع.
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